

发光冰淇淋、昆虫冰淇淋.....现在的冰淇淋也太卷了吧

Awesome 5 weird ice cream flavors

夏天来了，又到了吃冰淇淋的季节。市面上销售的冰淇淋口味繁多，花样百出，除了香草、巧克力、草莓等常见口味，一些商家还推出了中药冰淇淋、香菜冰淇淋、白酒冰淇淋等。



[Photo/China Daily]

你尝试过哪些奇特的冰淇淋？今天要给大家介绍几款外国的口味奇特、造型罕见的创意冰淇淋。

昆虫冰淇淋

This flavor is no longer available, but when it was, boiled cicadas (a type of insect) were covered in milk chocolate and dipped in brown sugar. They were then mixed into a brown-sugar-and-butter-flavored ice cream.

这款冰淇淋已经停售。它是由煮熟的蝉（一种昆虫）覆盖上牛奶巧克力，然后蘸上焦糖混合制成的焦糖黄油口味冰淇淋。



[Photo/Pexels]

发光冰淇淋

The flavor of this ice cream isn't what makes it weird—an English ice cream maker added the proteins that make jellyfish glow to his vanilla recipe. When you lick the ice cream the proteins activate, causing your scoops to light up.

发光冰淇淋的味道并不奇特，只是在制作过程中加入了使水母发光的蛋白质。这款香草口味的冰淇淋来自英国，当你舔舐冰淇淋时，发光蛋白质被激活，让用来吃冰淇淋的勺子发光。

披萨冰淇淋

You'll definitely want to eat this pizza cold. A shop in Philly whips up pizza-flavored ice cream using tomato, basil, oregano, salt, and garlic.

肯定有人想尝试冰淇淋披萨。费城一家商店用番茄、罗勒、牛至、盐和大蒜制作了披萨味冰淇淋。

辣椒冰淇淋



[Photo/Pexels]

Made with three kinds of peppers and two kinds of hot sauce, this super-spicy ice cream will leave your mouth scorching hot.

这款冰淇淋由三种辣椒和两种辣酱制成，让你的口腔感受到冰火两重天的感觉。

虎尾冰淇淋



No big cats were harmed in the making of this confection! Orange flavored and swirled with black licorice sauce, the ice cream is named for its tigerlike coloring.

制作虎尾冰淇淋不会伤害到真正的老虎。这款橘子口味的冰淇淋搭配了黑色甘草酱，因为颜色酷似虎尾而得名。